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                           Zápisnica č. 28 zo zasadnutia Výboru Snemu SAV, 

                                              ktoré sa konalo 25. 10. 2010 
 
 
Prítomní:  I. Budinská, K. Iždinský, J. Klačka, K. Kollár, M. Koóš, Z. Magurová, D.  Pod-

maková, P. Pristaš, J. Sedlák 
 
Ospravedlnený: P. Matiašovský 
Hosť: J. Pastorek, predseda SAV 
 
Program:    1. Otvorenie 
                     2. Schválenie programu 
                     3. Informácia o príprave podkladových materiálov o skúsenostiach s implemen-  

táciou ŠF 
                     4. Rokovanie s predsedom SAV 
                     5. Informácia o stretnutí zástupcov AV  ČR a SAV v Smoleniciach (K. Iždinský) 
                     6. Rôzne 
                     7. Záver 
 
Ad  1.  Zasadnutie  výboru snemu o 13.30 hod. otvorila a ďalej viedla D. Podmaková, pred-
sedníčka Snemu SAV.  
 
Ad 2.  K predloženému návrhu programu neboli  pripomienky a členovia výboru s ním súhla-
sili. Pre pracovné povinnosti požiadal predseda SAV J. Pastorek o presun v poradí preroková-
vaných bodov. Vyhotovením zápisnice bol poverený J. Klačka a jej overením K. Kollár.  
 
Ad 4. Predseda SAV J. Pastorek poďakoval za  zmenu poradia programu. Pre časovú tieseň 
stručne vyjadril svoje stanoviská k dohodnutým témam rokovania: pripomienky ku zníženiu 
administratívnej náročnosti pri implementácii ŠF, zásady tvorby rozpočtu rozpočtových orga-
nizácii a určenia výšky príspevku príspevkovým organizáciám v roku 2011, príprava opatrení 
v súvislosti s krátením rozpočtu SAV v roku 2011, súbeh platu a starobného dôchodku v 
podmienkach SAV, súbeh viacerých úväzkov v štátnej a verejnej správe, ďalší postup pri hľa-
daní vhodného modelu transformácie SAV. Hovoril aj o novele zákona umožňujúcej organi-
záciám SAV vstupovať do obchodných spoločností a dotkol sa aj témy budúceho ekonomic-
kého zabezpečenia doktorandov a postdoktorandov. Ku každej téme prebehla veľmi krátka 
diskusia, pre ďalší program predsedu SAV nebolo možné ich širšie rozoberať a prijať návrhy, 
resp. uznesenia. 
Obe strany sa dohodli, že sa k jednotlivým bodom rokovania vrátia a predseda SAV zabezpe-
čí ústnu,  príp. písomnú informáciu o výsledkoch mimoakademických rokovaní k týmto té-
mam. 

V tejto súvislosti Výbor Snemu SAV žiada predsedu SAV J. Pastorka o  predloženie pí-

somného materiálu k transformácii SAV ako podklad na diskusiu v komorách Snemu 

SAV.  

 
Ad 3. Výbor Snemu SAV dostal pripomienky k zníženiu administratívnej náročnosti žiadostí 
a výkazov pri ŠF EÚ od  L. Neslušana,  R. Kyška-Pipika,  K. Iždinského,  I. Budinskej,  M. 
Koóša,  J. Sedláka,  K. Gmucovej, V. Štekauerovej,  P. Javorského, a  E. Nemcovej, Ľ. Kľu-
čára, a  J. Gálika,  Podpredsedníčka SAV V. Rosová predložila písomné pripomienky D. Lip-
tákovej a V. Rosovej. 
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Výbor Snemu SAV sa po oboznámení so všetkými materiálmi uzniesol postúpiť návrhy a 

pripomienky z organizácií SAV dvom podpredsedníčkam SAV– E. Majkovej a V. Roso-

vej so žiadosťou spracovať jeden zovšeobecňujúci dokument na túto tému.  

Výbor snemu predpokladá, že členky P SAV do návrhu dokumentu na mimoriadne rokovanie 
Snemu SAV zakomponujú najvážnejšie konkrétne požiadavky SAV na odstránenie adminis-
tratívnej náročnosti pri implementácii projektov ŠF EÚ, ktoré vyabstrahujú z návrhov 
z organizácií a zo zovšeobecňujúcich skúseností, s ktorými sa vo svojich pozíciách agendy 
členiek P SAV stretávajú. Pri tejto konštatácii výbor snemu vychádza z diskusie na zasadnutí 
snemu, ktorá prebehla 1. 10. 2010. 
 
Ad 5.  K. Iždinský informoval o stretnutí zástupcov vedenia  AV ČR a SAV v Smoleniciach 
19. a 20. 10. 2010, kde zastupoval predsedníčku snemu, ktorá bola na plánovanej dovolenke. 
Predseda SAV J. Pastorek českých kolegov informoval o súčasnej situácii v SAV, o jej roz-
počte a príprave transformácie. Predstavitelia AV ČR informovali o skúsenostiach 
z transformácie, o finančnom zabezpečení organizácií AV ČR. Konštatovali, že  transformá-
cia nenarušila spôsob práce v akadémii a  nik v nej sa necíti poškodený, ako celok je na tom 
akadémia lepšie, ako pred transformáciou. Negatívne sa nevníma ani zlučovanie pracovísk, 
akadémia má vlastnú rozpočtovú kapitolu a jej rozpočet nebol v súvislosti s transformáciou 
krátený. O príprave akreditácii v SAV informoval P. Samuely. V AV ČR zjednodušili požia-
davky na prípravu a priebeh akreditácií.  
 

Ad. 6.  

a) Výbor snemu vzal na vedomie informácie o zmene vedeckých rád v Ústave biochémie 
a genetiky živočíchov SAV, v Geografickom ústave SAV a vo Fyzikálnom ústave 
SAV. 

b) Výbor snemu sa oboznámil s listom ministra financií SR, ktorý ako reakciu na list 
predsedníčky Snemu SAV zaslal predsedníčke vlády SR a na vedomie predsedníčke 
Snemu SAV. Predmetom listu je detailnejšia informácia o štruktúre výdavkov smero-
vaných do oblasti vedy a techniky z verejných zdrojov v období rokov 2011–2013. 

c) Výbor Snemu SAV žiada podpredsedníčku SAV pre ekonomiku V. Rosovú, aby  

predložila výboru snemu návrh zmien štruktúry Zásad tvorby rozpočtu rozpoč-

tových organizácií a určenia príspevku príspevkovým organizáciám SAV v roku 

2011, ktoré budú zohľadňovať oznámené krátenie rozpočtu SAV na r. 2011. 

Termín: do 12. 11. 2010. 

d) V súvislosti s pripravovanou akreditáciou vedeckých organizácií SAV za obdobie 
2007 – 2010, Výbor Snemu SAV pred rokovaním materiálu po komorách snemu 

si dovoľuje požiadať P SAV o zaslanie informácie o časovom harmonograme 

pripravovaných akreditácií v roku 2011, vykonávací predpis a návrh akreditač-

ného dotazníka. 

e) Výbor snemu sa dohodol, že na najbližšie zasadnutie výboru pozve ako hosťa pod-
predsedníčku SAV V. Rosovú. 

f) Na zasadnutí P SAV 11. 11. 2010 sa okrem predsedníčky Snemu SAV zúčastní M. 
Koóš. Nasledujúce zasadnutie výboru snemu sa uskutoční 15. 11. 2010 o 13.30 h. 

 
Ad 7. Predsedníčka Snemu SAV poďakovala členom výboru za aktívnu účasť a rokovanie 
výboru ukončila o 16.55 hod. 
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V Bratislave 26. 10. 2010 
 
                                                                                            Dagmar Podmaková 
                                                                                         predsedníčka Snemu SAV 
Zapísal: J. Klačka 
Overil: K. Kollár 


